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متن پرسش

سلام علیکم: علت اینکه با وجود کاستی ها و خیلی شواهد ناگوار و خیلی مظاهر نامناسب و انحرافات،

حضرت آقا این میزان امیدوار اند و معتقدند اینها سلسله حوادث طبیعی در راه رسیدن به قله است،

چیست؟ ایشان خودشان به مسائل و مفاسد واقف اند و میدانند و عسر و حرج هایی که برای

ماست، واقعا چه دلیلی دارد که ایشان محکم و راسخ به دلشان حزن راه نمیدهند و صریح میگویند

من معتقدم مردم پس از انقلاب دیندار تر شده اند و علیرغم بعض ظواهر اما عمق رسوخ ایمان بین

شان زیاد است، و اشاره به آیه حضرت موسی پشت نیل میکنند «کلا ان معی ربی»؟این مشکلات

چگونه برای ایشان در حدی نیست که ملت و انقلاب را زمین گیر و به اصطلاح ابن السبیل کند و

معتقدند ما از اینها میگذریم و روشنایی در انتظار ماست؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: راهی که حضرت امام «رضوانااللهتعالیعلیه» به عنوان توحید ناب در مقابل

مردم گشودند، درست همان راهی است که مردم میخواهند و این توحید، دلها را در برگرفته هرچند

از یک طرف مدرنیته و از طرف دیگر امثال ما با طرح معارفی ضعیف با حضرت امام در این رابطه

همراهی نکردیم. ولی بالاخره این توحید ناب کار خود را میکند و جلو میآید و قاسم سلیمانیها را به

ظهور میآورد. موفق باشید


